
 

 

    Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Ο Ρ Θ Η  Ε Π Α Ν Α Λ Η Ψ Η  
 της 13/2023 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

  Στον Πολύγυρο, σήμερα τριακοστή πρώτη (31η) του μηνός Οκτωβρίου του έτους 2023, 

ημέρα Πέμπτη και ώρα 19:30 το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πολυγύρου συνήλθε σε 

έκτακτη συνεδρίαση (λόγω αναστολής λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου εν όψει 

δημοτικών εκλογών), ύστερα από την με αριθ. 13/26-10-2023 έγγραφη πρόσκληση της 

Προέδρου του Δ.Σ. κ. Μαρία Σαράντη, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 

       Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι παρίσταται ο 

Δήμαρχος κ. Αστέριος Ζωγράφος και ότι σε σύνολο 27 δημοτικών συμβούλων ήταν: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  

Α/Α Επίθετο Όνομα Α/

Α 

Επίθετο Όνομα 

1 Αβέρη  Μαρία 15 Σφυρής Ιωάννης 

2 Βορδός Χρήστος 16 Ανδρίτσιου Αικατερίνη 

3 Γιάννος Αναστάσιος 17 Κυργιαφίνης Δημήτριος 

4 Δήμητσας Παναγιώτης 18 Καλλιμάνης Γεώργιος 

5 Ζαγγίλας Δημήτριος 19 Μπεχλιβανάκη Μαρία 

6 Ζούνη Στυλιανή 20 Χριστιανού Αγγελική 

7 Καμαργιώτου  Άννα 21   

8 Καραφουλίδης  Αναστάσιος 22   

9 Κυριάκου Ιφιγένεια 23   

10 Παπακωνσταντίνου Νικόλαος 24   

11 Σαράντη Μαρία 25   

12 Σιμώνης Ιωάννης 26   

13 Σιδέρης  Νικόλαος 27   

14 Φυλαχτός  Χρήστος    

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  

Α/Α Επίθετο Όνομα 

1 Γκογκούση Μαρία 

2 Κομπόγιαννος Χρήστος 

3 Λιόντας  Γεώργιος 

4 Ματέας Γεώργιος 

5 Αβέρης Αθανάσιος 

6 Γκλάβας Γεώργιος 

7 Τσινάς Αργύριος 

 

 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η υπάλληλος του Δήμου κ. Ψαθά Κωνσταντία, για την 

τήρηση των πρακτικών.  

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν όλοι οι Πρόεδροι των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων και 

παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Πολυγύρου ο κ. Νικήτας Κατσακιώρης, 

ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Βάβδου ο κ. Οδυσσέας Ζουρόπουλος και ο Πρόεδρος 

της Δημοτικής Κοινότητας Δουμπιών ο κ. Αστέριος Πιτσιόρλας. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Χρήστος Φυλαχτός αποχώρησε κατά την συζήτηση του 5ου 

θέματος της ημερήσιας διάταξης 
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Αριθμός θέματος : 11ο  Λήψη σύμφωνης γνώμης για την έλλειψη επίσημης 

οδοαρίθμησης – Τοποθέτηση γραμματοθυρίδων 

Αριθμός Απόφασης : 213  

 

 

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μαρία Σαράντη, εκφώνησε το 11ο θέμα της  

ημερήσιας διάταξης και έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο Δ.Ε. Ανθεμούντα κ. Ιωάννη 

Σιμώνη, ο οποίος ανέφερε τα εξής: Το Δημοτικό Συμβούλιο μπορεί να προβεί στη λήψη 

απόφασης δεδομένου ότι αφορά σε ζητήματα ασφάλειας των πολιτών (διασφαλίζει το 

απόρρητο της αλληλογραφίας και την ασφάλεια των αντικειμένων από τις καιρικές συνθήκες 

και κακόβουλες ενέργειες ανθρώπου χωρίς εργαλεία). (ΥΠ.ΕΣ. 46197/18.06.2019). 

Επιπροσθέτως δεν εμπεριέχει κανένα οικονομικό στοιχείο και η προμήθεια των θυρίδων έχει 

ήδη ολοκληρωθεί. 

Ο ΕΛ.ΤΑ. έχει αναλάβει την ευθύνη και υποχρέωση να παρέχει υπηρεσίες υψηλής ποιότητας 

σε όλους τους πολίτες της χώρας. Απαραίτητη προϋπόθεση για την ποιοτική διανομή των 

ταχυδρομικών αντικειμένων αποτελεί η ύπαρξη σωστής και πλήρους διεύθυνσης, τόσο του 

αποστολέα, όσο κυρίως του παραλήπτη. 

Για την αντιμετώπιση έλλειψης οδοαρίθμησης, σε πολλές περιπτώσεις, στα όρια ευθύνης του 

Δήμου μας θα πρέπει να τοποθετηθούν σώματα υπάιθριων γραμματοθυρίδων με στόχο την 

ομαλή και ποιοτική ταχυδρομική εξυπηρέτηση. 

Με την 710/019/13.03.2014 Υπουργική απόφαση  (ΦΕΚ τεύχος δεύτερο φύλλο 

1441/04.07.2014), η Εθνική Επιτροπή Τηλεπικοινωνιών και Ταχυδρομείων ορίζει ότι οι Δήμοι 

πρέπει να βεβαιώσουν, την έλλειψη οδοαρίθμησης (μερική ή γενικευμένη) στα όρια της 

δικαιοδοσίας τους, γεγονός που οδηγεί στην ανάγκη τοποθέτησης των γραμματοθυρίδων 

καθώς και ότι η διαδικασία θα είναι σε γνώση της Δημοτικής Αρχής και θα λάβει σύμφωνη 

γνώμη. 

Σημειώνεται ότι οι γραμματοθυρίδες εγκαθίστανται με δαπάνη των αρχών Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης και έχουν συγκεκριμένα χαρακτηριστικά.  

Στη συνέχεια η Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση, έλαβε υπόψη την 710/019/13.03.2014 

Υπουργική απόφαση  (ΦΕΚ τεύχος δεύτερο φύλλο 1441/04.07.2014), το γεγονός ότι υπάρχει 

έλλειψη οδοαρίθμησης στην Δ.Ε. Ανθεμούντα και μετά τον διάλογο που αναπτύχθηκε μεταξύ 

των μελών 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

 

1) Βεβαιώνει την έλλειψη οδοαρίθμησης (μερική ή γενικευμένη) στα όρια της 

δικαιοδοσίας της Δ.Ε. Ανθεμούντα, γεγονός που οδηγεί στην ανάγκη τοποθέτησης των 

γραμματοθυρίδων. 

 

2) Την τοποθέτηση γραμματοθυρίδων στα εξής σημεία: 

Α  Καραζαφείρη ΕΛΤΑ 1-110 5 θυρίδες 

Β Παπαδόπουλος Ζαχαροπλαστείο 1-88 4 θυρίδες 
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Γ Λύκειο 1-88 4 θυρίδες 

Δ Άγιος Γεώργιος 1-110 5 θυρίδες 

Ε Πλατάνι 1-132 6 θυρίδες 

  528 24 

 

 

ΓΑΛΑΡΙΝΟ 1-88 4 θυρίδες 

ΒΑΒΔΟΣ 1-88 4 θυρίδες 

ΔΟΥΜΠΙΑ 1-154 7 θυρίδες 

 330 15 

 

 

Η παρούσα απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό    213/2023 

Έτσι συντάχτηκε το πρακτικό και υπογράφεται όπως παρακάτω 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ Μ Ε Λ Η 

Υπογραφή                Υπογραφές 

Ακριβές Απόσπασμα 

Πολύγυρος 31-10-2023 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.  

 

 

ΜΑΡΙΑ ΣΑΡΑΝΤΗ 
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